

目 录-DIRECTORY-

石墨烯增强铝基复合材料的制备方法

Preparation of graphene reinforced aluminum matrix composites

3003 铝合金扁铸锭表面花斑缺陷分析及改进措施

Analysis and improvement measures of surface speckle defect of 3003 aluminum alloy ingot

7A04 铝合金均匀化退火工艺研究

Study on homogenization annealing process of 7A04 aluminum alloy

Al-2Sc 合金中初生 Al₃Sc 粒子的三维形貌研究

Three-dimensional morphology of primary Al₃Sc particles in Al-2Sc alloys

轴瓦用原位 TiB_{2p}/Al-10Sn 复合材料的组织和摩擦特性

The microstructure and friction characteristic of in-situ TiB_{2p}/Al-10Sn composites for bearings

2A97H14 铝锂合金薄板表面缺陷分析及改善

Surface defect characterization and improvement of 2A97 Al-Li alloy sheet

Sc 含量对含 Zr 的 Al-0.36Mg-1.23Si 合金板材组织和性能的影响

Effect of Sc content on microstructure and performance of Al-0.36Mg-1.23Si alloy sheet containing Zr

5056 铝合金丝材表面缺陷产生的原因及改善措施

Cause analysis and optimization of surface defects of 5056 aluminum alloy wire

6082T6 铝合金激光焊接数值模拟研究

Numerical simulation study on laser welding of 6082T6 aluminum alloy

6061 铝合金储氢气瓶疲劳断口分析

Fatigue fracture analysis of 6061 aluminum alloy hydrogen storage tank

铝板的成形极限数值模拟研究

Numerical simulation study on forming limit of aluminum sheet

刊号: ISSN 1007-7235, CN 23-1226/TG, 国内邮发代号 14-112, 国外发行代号 4663M

Publication: ISSN 1007-7235, CN 23-1226/TG,

网址: laft.paperopen.com, E-mail: qhjjgjs@163.com

* Lw 中外文献推荐 / Lw Recommended journal articles from China and abroad